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This appliance is not intended for use by persons (including children) with reduced physical, sensory or 
mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they have been given supervision or 
instruction concerning use of the appliance by a person responsible for their safety.
Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance.
The appliance has a heated surface. Persons insensitive to heat must be careful when using the appliance.
This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with reduced physical, 
sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been given supervision or 
instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved.
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Installation Step

1.After unpacking, the massage chair is in Figure 1. Place the leg  frame a and leg leather cover B slowly 
   downward, as shown in Figure 2.
2.Take out the power cord and plug it into the suitable power socket. After the power is turned on, 
   the chair is reset.
3.The chair is in reset idle mode, the lower leg leather strap Velcro B1 & B2 and the leg  frame Velcro 
   A1 & A2 are successively bonded, as shown in Figure 3.

When installing the massage chair, please make sure to leave at least 6cm space in front 
and back of the chair, so that the back and feet can tilt freely. 
Please install the massage chair according to the steps. Do not insert the plug into the 
socket until it is installed completely.

Figure 1 Figure 2

Figure 3
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Instruction

ON/OFF
The Power On control Button
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Press the POWER ON/OFF button to switch on the massage chair. Press this button 
again to stop all massage movements and return the massage chair to its original position.

2.Pause
The Pause control Button

Press the pause button to pause the massage function. At this time, all massage 
functions will stop and the timer will also be suspended. Press this button again to 
resume massage . Timer will resume.

3.Auto Program
Press this button to activate the 6 different program functions. Each time the button is 
pressed, the program will change in the following sequence: Deep Tissue > Text Neck, 
Office PRO, Film Viewing Mode > Morning > Sweet Dreams. Each time the Auto button 
is pressed, the chair will automatically perform a rescanning of the shoulder height and 
reposition the massage rollers back to the default shoulder position. Users can still 
manually adjust the rollers to their desired position.



4.Zero-G & Swing
Press this button to activate Zero-G function.  Each time this button is pressed, the 
function will change in the sequence of Zero-G 1 > Zero-G 2 in cycle.
Press the button for 2 seconds to activate swing function. Press the button for 2 
seconds again, stop the function.

5.Manual
Each time this button is pressed, the function will change in the sequence of Kneading
 > Tapping > Clapping & Kneading > Shiatsu > Clapping > Rolling > OFF.

6.Air Bag
Press once to activate the air bag function, press again to stop the function.

7.Roller Speed/Strength/Air Pressure
Roller Speed/Strength/Air Pressure Adjustment Button---3 levels
Each time this button is pressed, the roller speed/strength/air pressure will be adjusted 
to “Lv1 > Lv2 > Lv3” in sequence.

8.Heating/Vibration
Each time this button is pressed, the function will change in the sequence of Waist 
Heating > OFF in cycle；Press the button for 2 seconds to activate vibration function. 
Press the button for 2 seconds again, stop the function.

9/10.Upward/Downward
In the spot or partial massage, the user may press and hold this button to up/down 
move in the corresponding direction. Once the massage rollers are in the desired location, 
simply release the button and the massage rollers will be be fixed at the preferred area. 

11/12.Backrest Incline/Recline
Adjust the recline/decline position of the chair by using these 2 buttons. Press the button
once to adjust the position. Press the button again to stop once the desired angle is 
reached.



13.Spot/Partial Back Massage
This button allows the user to select spot massage for any part on the back. Press this
button once to activate spot massage at the desired location. Press this button again to
switch to partial massage function. Press again to stop the function.

14.Function indicator
From left to right: Light 1; Light 2; Light 3;
Bottom: Light 4
Refer to the Indicator Light Description table for more information on the function
indicators.

15.USB Charging
Power on the chair. Plug in your mobile device via USB to charge.

Music Function
Play Music via Mobile Device: Turn on Bluetooth of mobile device, then select Bluetooth
device of massage chair(OGAWA-OS3161S-XXXXX) to pair connection successfully. 
The password for Bluetooth connection is “9999”



Indicator Light Description
Press this button to activate Zero-G function.  Each time this button is pressed, the 
function will change in the sequence of Zero-G 1 > Zero-G 2 in cycle.
Press the button for 2 seconds to activate swing function. Press the button for 2 
seconds again, stop the function.

Light 1 Light 2 Light 3 Light 4

ON OFF OFF OFF OFF

OFF OFF OFF OFF Turn ON

PAUSE OFF OFF OFF Light flashes

Deep Tissue Turn ON OFF OFF Turn ON

Text Neck OFF Turn ON OFF Turn ON

Office PRO OFF OFF Turn ON Turn ON

Film Viewing Mode Turn ON OFF OFF Turn ON

Morning OFF Turn ON OFF Turn ON

Sweet Dream OFF OFF Turn ON Turn ON

Heating ON（1 flash） Turn Off after 1

flash

Turn Off after 1

flash

Turn Off after

1 flash

Turn ON

Heating OFF OFF OFF OFF Turn ON

Massage speed 1 （ 1

flash）

Turn Off after 1

flash

OFF OFF Turn ON

Massage speed 2 （ 1

flash）

Turn Off after 1

flash

Turn Off after 1

flash

OFF Turn ON

Massage speed 3 （ 1

flash）

Turn Off after 1

flash

Turn Off after 1

flash

Turn Off after

1 flash

Turn ON

Function
Light
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128cm*69cm*82cm

43

133cmX65cmX79cm

101cmX65cmX100cm

112°~135°
10°~92°

52.5kg

80W
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该设备具有加热表面。对热不敏感的人一定要小心使用设备。
此设备可以让年龄从8岁以上儿童, 肢体，感官或心智慧力有缺陷， 或者缺乏经验知识的人使用，如果他们被监
督，或者有经过有关使用本产品安全的方式和理解其危害性的指导。 



喇叭

腰部温热

控制台

坐垫

腿部震动

腿部

枕头

披风

腰部气囊

侧板/扶手





安装说明
安装步骤：
1、开箱，按摩椅呈图一状态。依次将小腿铁架A与小腿皮套B缓缓向下放置，放置成如图二。
2、取出电源线插入符合椅子使用的电源插座，接通电源后使椅子复位。
3、椅子复位后，依次将小腿下部的小腿皮套魔术贴B1&B2与小腿铁架魔术贴A1&A2进行粘接,如图三。

图一 图二

图三

当您在安装按摩椅时,请务必在椅子前后留出至少6米的空间，以让靠背和脚部可以自由倾斜。

请按步骤安装按摩椅，未安装完整之前，请勿将插头插入插座中。

B1B2
B

A

A1A2

B1B2

A1A2
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待机
整机按摩功能启停控制键
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产品处於待機模式时按一下此键关机，此时按下任何按摩功能键开始接受按摩并启动定时时间。
产品处於运行狀运时按一下此键关机，按摩轮、靠背和小腿回复到原有位置。

2.暂停
暂停控制键

如需暂停按摩功能，请按暂停鍵，此时所有按摩功能都将停止，定时功能也一并暂停。再按此
控制键继续被暂停的按摩功能，定时功能也将回复计时。

3.自动程序
每按一次按键按“全身舒畅>肩颈释压>久坐放鬆>观影模式>清晨唤醒>夜晚助眠>关闭”循环
切换，当自动按摩程式中任意一个启动之后，将对肩部高度自动检测以达到最佳的按摩行程。

4、零重力/摇篮
在启动按摩功能后，按一次此键，呈现零重力一档，再按第二次为零重力二档，依次循环；
长按2秒即启动摇摆模式，再长按一次停止。



5、按摩手法选择
每按一次此键将按顺序切换“揉捏>敲击>揉敲>指压>拍打>推拿>关闭”按摩手法。

6、充气按摩
按一下此键，开启气压按摩，再按一次，取消气压按摩。

7、按摩速度、力度、气囊强度调节
按摩速度、力度、气囊强度调节键--3档可调
在启动按摩轮按摩功能后，每按一次此键，按摩速度将按由弱到强的顺序循环调整。

8、加热/振动
每按一次按“腰部加热>关闭加热”顺序循环切换；长按2秒开/关振动。

9/10、机芯上行/下行
在局部或定点按摩时，可通过这两个按键调节按摩位置，按住按键机芯按相应的方向移动至需
求的位置，鬆开按键机芯达到需求的位置。全身按摩时切换行走方向。

11/12、升背/倒背
通过这两个控制键可以调节椅背角度，按一次升背/倒背，再按停在当前角度。

13、定点/区间
背部定点功能按制键
此键用于启停背部定点按摩功能。在所需按摩的位置按一下此键将对该按摩位置提供集中的定
点按摩。再按一下切换到区间功能。
区间功能控制键
此键用于启停背部区间按摩功能。则在原点上下8厘米的区间内提供背部区间按摩，再按一下
此键则解除背部“定点/区间”按摩功能

14、功能指示燈
从左到右，从上到下，依次为指示灯1、指示灯2、指示灯3、指示灯4。
具体灯光指示见指示灯说明表格。

15、USB充电口
 打开电源，插上充电线即可对设备进行充电。



藍牙音樂功能
手机播放音乐：先打开手机蓝牙功能，然后选择按摩椅音箱蓝牙设备，
（代码：OGAWA-OS3161S-XXXXX）。待手机自动匹配好按摩椅音箱，即可实现通过按
摩椅音箱播放手机音乐功能。
蓝牙首次连接需要输入PIN码，密码是9999

指示燈說明：

指示燈 1 指示燈 2 指示燈 3 指示燈 4

關機 滅 滅 滅 滅

開機 滅 滅 滅 紅燈長亮

暫停 滅 滅 滅 紅燈閃爍

全身舒暢 紅燈長亮 滅 滅 紅燈長亮

肩頸釋壓 滅 紅燈長亮 滅 紅燈長亮

久坐放鬆 滅 滅 紅燈長亮 紅燈長亮

觀影模式 綠燈長亮 滅 滅 紅燈長亮

清晨喚醒 滅 綠燈長亮 滅 紅燈長亮

夜晚助眠 滅 滅 綠燈長亮 紅燈長亮

加熱開啟（亮 1秒） 紅燈亮 紅燈亮 紅燈亮 紅燈長亮

加熱關閉 滅 滅 滅 紅燈長亮

按摩速度 1檔（亮 1秒） 紅燈亮 滅 滅 紅燈長亮

按摩速度 2檔（亮 1秒） 紅燈亮 紅燈亮 滅 紅燈長亮

按摩速度 3檔（亮 1秒） 紅燈亮 紅燈亮 紅燈亮 紅燈長亮

功能 指示燈
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靠背：约112°~135°
小腿按摩部分：约10°~92°

101cmX65cmX100cm

133cmX65cmX79cm

128cm*69cm*82cm

43

52.5kg

80W






